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Tisztelt Elnök Asszony!

„Natura 2000 jogi jelleg ű területek átminősítésének lehetősége.” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Szabó Imre
Környezetvédelmi- és Vízügyi Miniszternek . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország az Európai Unióhoz való csatlakozással vállalta, hogy az Uni ó
jogrendjét a hazai szabályozásba beépíti . Így a csatlakozás pillanatátó l
Magyarországra is érvényes a két uniós direktíva, a Madárvédelmi- és az
Előhelyvédelmi Irányelv. Ezek értelmében hazánk köteles volt közösségi jelent őség ű
természetes élőhelyei, valamint állat- és növényfajai védelmében területeket kijelölni ,
amelyek így az EU ökológiai hálózatának, a Natura 2000 hálózatnak a részeivé
váltak .
A hálózat értékes természeti területek, élőhelyek többé-kevésbé összefüggő
láncolata, amelyek az eredeti európai élővilágot őrzik .

Az Alsó-Tisza —vidéki Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyel őség
kezdeményezésére a Hódmez ővásárhely 02034/08, 02034/011, 02034/73 ,
02034/075, 02034/94, 02034/100-109, 02034/111, 02034/113-152 és 02034/15 4
hrsz- ú területekre az európai közösségi jelent őségű természetvédelmi rendeltetés ű
területekkel érintett földrészletekrő l szóló 45/2006. (XII . 8 .) KvVM rendelet I . szám ú
melléklete és a Hódmezővásárhelyi Körzeti Földhivatal 36 .722 - 4/2008 . szám ú
határozata alapján feljegyzésre került a „Natura 2000 terület” jogi jelleg .

A fenti hrsz-okon bejegyzett ingatlanok „Natura 2000"-es jogi jellege számos város i
beruházás gátját képezi .

A terület vizsgálata során az Önkormányzat által felkért szakértők megállapították,
hogy a vizsgált terülten az igazán jellemz ő fajok nem fordulnak elő, közelükben
nincsenek természetközeli állapotú más területek, így nincs szerepük a közösség i
jelentőség ű élőhelyek és fajok állományának meg őrzésében .

A fentiekre tekintettel kérjük Tisztelt Miniszter Úr tájékoztatását abban, hogy milye n
lehetőséget lát a Hódmezővásárhelyen található, jelenleg „Natura 2000” jogi jelleg ű
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területek átminősítésére annak érdekében, hogy a jegyzékbe valóban csak az olya n
területek kerüljenek, amelyek jellegük és adottságaik alapján közösség i
jelentőség űnek minősülnek, és hogy a „Natura 2000” minősítés ne képezze gátját a
nem közösségi jelentőségű területek fejlesztésének .

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009. március 17 .

Dr. Lázár nos
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